

Date: 22 September 2022

التاريخ: 22 سبتمبر 2022م

Rights Issue

حق الأفضلية

Further to the disclosure of Sohar International Bank SAOG (the "Sohar International") released on 21 August 2022, Sohar International is pleased to announce that Sohar International has successfully completed the Rights Issue of 1,600,000,000 shares at a price of Baisa 102 per share (with a share price of Baisa 100 per share plus issue expenses of Baisa 2 per share). Sohar International has also obtained the approval from the Capital Market Authority on the allotments.

إحفاً للإفصاح الصادر من بنك صحار الدولي ش م ع ع ("صحار الدولي") بتاريخ 21 أغسطس 2022، يسر صحار الدولي الإعلان عن أنه أكمل بنجاح إصدار حق الأفضلية لـ 1,600,000,000 سهماً بقيمة 102 بيسة للسهم الواحد (عبارة عن 100 بيسة للسهم بالإضافة إلى 2 بيسة مصاريف الإصدار)، وقد حصل صحار الدولي أيضاً على موافقة الهيئة العامة لسوق المال على التخصيص.

The necessary procedures relating to updating the listing of the shares in Muscat Clearing and Depository SAOC and Muscat Stock Exchange are currently being processed.

وتجري حالياً عملية إستكمال إجراءات إدراج الأسهم في مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م وبورصة مسقط.

Sohar International's issued share capital following completion of the procedures OMR 455.355 million of 4,590,062,290 shares.

سيصل رأس المال المصدر لصحار الدولي بعد إستكمال الإجراءات إلى 455.355 مليون ريال عماني بمواقع 4,590,062,290 سهم.

Ahmed Al Musalmi
Chief Executive Officer

أحمد المسلمي
الرئيس التنفيذي

